Fairfax (Barbados) International Corp.

A FAIRFAX Company

Date: 25 April 2024

Mohammad Saud Al-Osaimi,

Chief Executive Officer,

Boursa Kuwait Company,

State of Kuwait

المحترم

السيد/ محمد سعود العصيمي الرنيس التنفيذي شركة بورصة الكويت

دولة الكويت

تحبة طبية و بعد،،،

Greetings,

Subject: Disclosure in relation to the completion of the Mandatory Tender Offer on Gulf Insurance Group K.S.C.P.

الموضوع: افصاح بخصوص استكمال إجراءات عرض الاستحواذ الالزامي المقدم على جميع أسهم مجموعة الخليج للتأمين

<u> س.م.ك.ع.</u>

In reference to the subject matter, and in implementation of the provisions of Book 9 (Mergers and Acquisitions) of the Executive Bylaws of Law No. (7) of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities and its amendments. Kindly find attached the relevant material information disclosure in connection to the completion of the Mandatory Tender Offer on Gulf Insurance Group K.S.C.P. ("The Offeree Company") shares, excluding the shares currently owned by the group of Fairfax Financial Holdings Limited (Fairfax Middle East Holdings Inc and Fairfax (Barbados) International Corp.).

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وتطبيقاً لأحكام الكتاب التاسع (الاندماج والاستحواذ) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، مرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية المتعلقة باستكمال إجراءات عرض الاستحواذ الإلزامي المقدم على جميع أسهم مجموعة الخليج للتأمين ش.م.ك.ع. ("الشركة محل العرض")، باستثناء الأسهم المملوكة حالياً من قبل مجموعة شركات فيرفاكس فينانيشال هولدينجز ليميتد (شركة فيرفاكس الشرق الاوسط القابضة وشركة فيرفاكس (بربادوس) إنترناشونال كوربوريشن).

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

Jami Burh Jami Burh

Janice Burke

Fairfax (Barbados) International Corp.

A FAIRFAX Company

Disclosure of Mandatory Tender Offer by Fairfax (Barbados) International Corp. الإفصاح عن عرض الاستحواذ الإلزامي المقدم من شركة فيرفاكس (بربادوس) إنترناشونال كوربوريشن

Date: 25 April 2024	التاريخ: 25 ابريل 2024
Offeree Company: Gulf Insurance Group K.S.C.P.	الشركة محل العرض: مجموعة الخليج للتأمين ش.م.ك.ع.
We would like to report the completion of all the procedures of the Mandatory Tender Offer submitted by Fairfax (Barbados) International Corp. ("The Offeror") to acquire all the shares of Gulf Insurance Group K.S.C.P. ("The Offeree Company"), excluding the shares currently owned by the group of Fairfax Financial Holdings Limited (Fairfax Middle East Holdings Inc. and Fairfax (Barbados) International Corp.). The Offeror has acquired 20,074,635 shares at KWD 1.946 per share in a total value of KD 39,065,239.710 (excluding transfer & processing fees), which represents 7.05% of Gulf Insurance Group K.S.C.P.'s issued and paid-up share capital. Thus, the ownership of the group of Fairfax Financial Holdings	نحيطكم علماً بانه قد تم الانتهاء من تنفيذ كافة إجراءات عرض الاستحواذ الإلزامي المقدم من قبل شركة فيرفاكس (بربادوس) إنترناشونال كوربوريشن ("مقدم العرض") للاستحواذ على جميع أسهم مجموعة الخليج للتأمين ش.م.ك.ع. ("الشركة محل العرض")، باستثناء الأسهم المملوكة حالياً من قبل مجموعة شركات فيرفاكس فينانيشال هولدينجز ليميتد (شركة فيرفاكس الشرق الاوسط القابضة وشركة فيرفاكس (بربادوس) إنترناشونال كوربوريشن). وقد استحواذ مقدم العرض على إنترناشونال كوربوريشن). وقد استحواذ مقدم العرض على إجمالية بلغت 20,074,635 د.ك. (من دون احتساب رسوم الإجراءات والتحويل)، وهي ما تمثل ما نسبته 7.05% من رأس المصدر والمدفوع لمجموعة الخليج للتأمين ش.م.ك.ع. وبذلك ترتفع نسبة الملكية المجمعة لمجموعة شركات فيرفاكس فينانيشال هولدينجز ليميتد في الشركة محل العرض من نسبة فينانيشال هولدينجز ليميتد في الشركة محل العرض من نسبة
Limited in the Offeree Company has increased from 90.01% to 97.06%.	97.06% إلى نسبة 97.06%